

To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: PETRA EDUCATION COMPANY Date: 09-12-2025 04:21:19 PM Subject: Executive Committee	السادة هيئة الأوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: البتراء للتعليم التاريخ: 09-12-2025 04:21:19 PM الموضوع: لجنة تنفيذية
Please be advised that the Board of Directors, in its meeting No. 7/2025 dated 08/12/2025, decided to reconstitute the Executive Committee emanating from the Board of Directors as follows: 1. Eng. Muhammad Hisham Muhammad Mazen Shafiq Al-Ansari, Chairman of the Committee 2. Eng. Khalid Aareem Khalid Ali, Vice Chairman of the Committee 3. Eng. Abdul Rahim Fathi Salim Al-Baqai, Member of the Committee	يرجى العلم بأن مجلس الإدارة باجتماعه رقم 7/2025 تاريخ 08/12/2025 قرر إعادة تشكيل اللجنة التنفيذية المنبثقة عن مجلس الإدارة حسب التالي: 1. المهندس / "محمد هشام" "محمد مازن" شفيق الانصاري رئيس اللجنة 2. المهندس / خالد اعريم خالد علي نائب رئيس اللجنة 3. المهندس / عبد الرحيم فتحي سليم البقاعي عضو اللجنة
08-12-2025	08-12-2025
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: محمد نور كرزون	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: محمد نور كرزون